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Uit het jaarverslag van „St. Rosa”.
Deze instelling welke in de korte jaren van haar bestaan bewezen heeft in een behoefte van de
boerenbevolking in deze streek te voorzien heeft zooeven een jaarverslag over 1923 uitgege-
ven, waaruit blijkt niet alleen de activiteit van bestuur en directie van de Coöperatieve Melk-
inrichting en Stoomzuivelfabriek “St. Rosa”, maar ook dat in het algemeen de leden hebben 
getoond het nut hunner resp. afdeeling bevredigend te beseffen.

De melkaanvoer is ruim 260.000 L. grooter geweest, dan het voorafgaande jaar, welk accres
het gevolg is geweest van de gunstige weergesteldheid in de groeimaanden van 1923.
Gemiddeld is per koe aan de fabriek afgeleverd 1696 K.G. melk. Van de 18 afdeelingen die 
aan de fabriek leverden, spande Nieuwstadt de kroon wat betrof de gemiddelde levering per 
beest. De verkoop van vollemelk was dit jaar aanmerkelijk meer, evenals de verkoop van fle-
schenmelk en karnemelkspap; de boterverkoop aan particulieren ging crescendo, de verkoop 
van karnemelk bleef op hetzelfde niveau staan.

1927
Limburgsch Dagblad 1927-04-27

DE EERSTE LIMBURGSCHE COÖPERATIEVE KAASFABRIEK.
OPENING DOOR MINISTER. KAN.

De R. K. Coöperatieve Stoomzuivelfabriek en Melkinrichting St. Rosa, stond Maandag in het 
feestteeken. Een eereboog o.a. en groen zeiden eenieder dat hier iets bijzonders aan de hand 
was.

In het bijzijn van Bestuur en leden der Coöperatieve Inrichting had dan allereerst om half elf 
de plechtige inzegening van de nieuwe fabriek plaats, welke de hoogeerwaarde heer deken in 
eigen persoon had willen verrichten. De geestelijke herder van de stad hield bij deze plechtig-
heid een hartelijke rede, waarin hij het bestuur de leden gelukwenchte met het grootsche 
nieuwe werk en daarbij de beste wenschen voegde voor het succes der moderne instelling. De 
voorzitter van St. Rosa, de heer L. Haan uit Nieuwstadt was de tolk van bestuur en leden, toen
hij Z. Zeereerw. dank bracht voor de zoo spontane wenschen.

Om 1 uur werd de verwachte mede-landsregeerder, de heer J. B. Kan door den heer Ament en
door den voorzitter aan 't station afgehaald en per auto naar de fabriek gebracht tot een heel 
korte bezichtiging van den nieuwbouw, waarna de officiële opening zou plaats vinden. Onder 
de talrijke hooge autoriteiten merkten we naast den Minister o.m. op Baron van Hövel tot 
Westerflier, Commissaris der Koningin in Limburg, het Tweede Kamerlid dhr. Wintermans,  
mr. Paulussen uit Maastricht, mr. Beckers. lid der Prof. Staten. Burgemeester Coenders, de 
heer Ensinck, gemeentesecretaris, Weth. Corbey, de heer Knuttel, directeur Rijkslandbouw-
proefstation, de heer van Waegeningen uit Maastricht. Ir. Zuidema Rijkszuivelconsulent, de 
heer Bers, directeur botercontrólestation, en verder deken Tijssen, de aalmoezenier van den 
arbeid alhier, enz.

De voorzitter heette van het hooge gezelschap eerst de beide Excellenties welkom, zeide uit 
deze belangstelling van allerhoogste zijde de overtuiging te putten dat de groote vooruitgang 
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ook op landbouwgebied en daarmee samenhangende industrie zéér werden gewaardeerd en 
dat anderzijds dit bezoek door Bestuur en leden der Coöperatieve Inrichting erg op prijs werd 
gesteld. Spreker gaf dan een uiteenzetting over de initiatiefnemers van de Stoomzuivelfabriek 
en verder over haar stichting, groei en huidige toestand en toonde den omvang van
de onderneming vooral, met cijfers aan. Den stoot tot de oprichting, aldus spreker is destijds 
uitgegaan van de heeren Jessen, Kallen en Widdershoven, resp. uit Overhoven, Sittard en 
Born.

Hierna werd de statige nieuwbouw geheel bezichtigd.
Om 3 uur had in hotel „De Zwaan” ( eig. de heer Roppe) de feestmaaltijd plaats.
Tegen 5 uur verliet Minister Kan onze stad,
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Limburgsch Dagblad 1938-09-27

De coöperatieve Melkinrichting en Stoomzuivelfabriek en aan-
koopvereniging “St Rosa” viert morgen haar zilveren bestaans-
feest.

Haar beteekenis voor producent en consument.
De beteekenis van de „melkfabriek” - zooals men in de wandeling de coöp. Melkinrichting 
“St. Rosa” aanduidt - is veel grooter dan de nuchtere cijfers voor aangesloten leden en pro-
ductie doen vermoeden. Niet dat deze cijfers onbelangrijk zouden zijn: het aantal aangesloten 
leden bedraagt thans1084, terwijl jaarlijks een zee van 5.890.000 liter melk wordt verwerkt. 
Maar er is meer: de belangen, die met de melkinrichting samenhangen zijn zoo groot en wijd-
vertakt, dat zij onmogelijk in cijfers zijn onder te brengen.

Daar zijn op de eerste plaats de belangen van den producent:  de veehouderij wordt gediend
door een regelmatige afname van de melk; hun belangen worden bevorderd door vele maatre-
gelen welke door de coöperatie zijn genomen ten aanzien van het vee: tuberculosebestrijding, 
verhoogde melkproductie en verbetering van den veestand. Daar zijn op de tweede plaats de 
belangen van den consument: zij worden gediend door de hygiënische behandeling en door de
kwaliteitsverbetering der verschillende producten, door een regelmatige verzorging en andere
voordeelen.

Zoo gezien grijpt de werkingssfeer van de melkinrichting niet alleen in de economische zijde
van het leven, maar op de eerste en voornaamste plaats draagt zij onnoemelijk veel bij tot een 
betere volkshygiëne en volksgezondheid. Het baanbrekend werk op dit gebied verricht is ze-
ker niet het geringste!

Samenwerking en leiding!
Zooals elke coöperatie is ook deze ontstaan uit een drang naar samenwerking van vakgenoten,
wier belangen op de eerste plaats moeten worden gediend. Dat deze samenwerking alleen niet
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genoeg is, bewijzen de vele mislukte coöperaties: er moet een goede leiding zijn, die wijs en 
vooruitziende, regelt en bestuurt.

Nu was en is juist deze leiding in zeer goede handen: Ir. Louis Haan z.g. was als eerste voor-
zitter vanaf de oprichting tot aan zijn levenseinde het voorbeeld van een wijs bestuurder. On-
der zijn voorzitterschap is de melkfabriek uitgegroeid, kwam de kaasfabriek tot stand (tus-
schen haakjes de eenige van beteekenis in ons Zuiden!) kortom nam het bedrijf een grooten 
bloei en ook zijn opvolger, de heer P. H. Diederen, een zeer populaire en gezaghebbende ver-
schijning in de landbouwkringen van Zuid-Limburg en in het land van Sittard in het bijzon-
der, zal de ingeslagen richting met dezelfde voortvarendheid en wijs inzicht volgen. Maar 
daarnaast heeft ook de heer H. F. X. Cremers, die vanaf de oprichting de technische leiding 
van de fabriek als directeur op zich nam, een niet gering deel aan den uitbouw en den groei 
van de melkfabriek. “Vele plannen ontsproten zijn geest”, zoo lezen wij in het Gedenkboek 
dat bij deze gelegenheid verscheint, „vele ook werden door hem uitgewerkt. Zij, die hem meer
van nabij kennen weten met welke vasthoudendheid hij zijn eenmaal genomen en als juist ge-
ziene projecten wist door te zetten, voortdurend een gelukkige stimuleering vindend in het 
wijs beleid van wijlen den voorzitter den heer ir. Haan, zoodat hij op 'n aangename en vrucht-
bare samenwerking in de afgeloopen 25 jaren mag terugzien.”

Bij deze drie op den voorgrond tredende figuren uit het heden en verleden der melkfabriek 
voegt zich nog een vierde, dhr. L. Widdershoven te Born, die met de inrichting ook zijn zilve-
ren Jubileum viert. Hij is het eenig overgebleven bestuurslid van de oprichting af. Sedert 1929
bekleedt hij het ondervoorzitterschap en steeds staat hij, bescheiden zoals zijn aard is, op de 
bres waar het geldt de belangen der melkinrichting en der aangesloten leden.
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Enkele feiten uit de geschiedenis.
Ten slotte nog een enkel woord over de organisatie der coöperatie en haar bloei, gegevens die 
men uitvoerig kan terugvinden in het hierboven aangehaalde gedenkboek, waaraan wij ze ont-
lenen.

Op 8 Februari 1913 was de eerste fabriek op den Rijksweg Noord geopend. 43 veehouders 
waren er toen bij aangesloten! En met dit povere begin was de grondslag gelegd voor de hui-
dige moderne inrichting. Er zat schot in de zaak, want op 9 Maart 1914 werd de bouw van de 
nieuwe fabriek - de huidige - aan de Agricolastraat aanbesteed door architect Jos. Wilders. 
Gebouw en inrichting vorderden een bedrag van rond 35.000 gld. en er was heel wat durf en 
doorzettingsvermogen noodig om dit belangrijke bedrag te steken in een bedrijf, dat zijn eer-
ste vruchten nog moest afwerpen.

Maar de ontwikkeling ging gestaag verder. Zoo steeg in de vijfjarige periode 1915-'20 het le-
dental van 262 tot 773.
In 1917 werd de fabriek weer uitgebreid, terwijl nieuwe producten: karnemelksche pap en 
yoghurt aan den man werden gebracht.
In 1921 ging de coöperatie weer tot een nieuw gebied: de gezamenlijke aankoop van veevoer-
artikelen, over. Een groot magazijn (stichtingskosten f 28.500.-) verrees, waarin alle mogelij-
ke soorten veevoeder verkrijgbaar werden gesteld tegen prijzen, die belangrijk lager waren, 
dan in den handel.

Bij het tienjarig bestaan was het aantal leden gestegen tot 802. In 1927 werd de kaasfabriek 
geopend, de eerste coöperatieve inrichting van dien aard, en tot nu toe ook de eenige in Lim-
burg.
Het zijn zoo wel de voornaamste feiten uit de wisselvallige geschiedenis van de eerste 25 ja-
ren der coöp. „St. Rosa”.

Veeverbetering en t.b.c.-bestrijding.
Uitvoeriger zouden wij nog even willen terugkomen op datgene wat de coöp. Melkinrichting .
gedaan heeft voor de verbetering, van den veestand in het land van Sittard. In 1919 werd be-
sloten tot een subsidieverleening aan de op te richten fok- en controlevereenigingen. Aan ie-
dere op te richten rechtspersoonlijkheid bezittende vereeniging uit leden der coöp. Samenge-
steld, zou f 50.- subsidie verleend worden. De heilzame werking van dit besluit vinden we te-
rug in de stijgende melkaanvoer, als gevolg van de hoogere gemiddelde opbrengst der koe, 
terwijl verschillende fokvereenigingen (wij denken o.a. aan „De Eerste Limburgsche” te 
Nieuwstadt) een faam verwierven van goed vee, die zich tot over de landsgrenzen uitstrekt. In
1925 werd een nieuwe regeling ontworpen door de ingestelde verbeteringscommissie, welke 
ook mooie resultaten afwierp. 

Een ander gebied, waarop de invloed der coöp, zich uitstrekte, was de melkbehandeling. In 
den loop van haar bestaan werden tal van melkcursussen gegeven en vele aangesloten leden 
verwierven het „melkersdiploma.”

Ten slotte nog iets over de tuberculosebestrijding onder het vee. In 1928 werd door de coöpe-
ratie de eerste stap op dit gebied gedaan en de resultaten vinden wij terug in het voor zich 
sprekende staatje, dat wij hieronder afdrukken:
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         Overzicht Tuberculose-bestrijding onder Rundvee 1928 – 1937

Jaar Veehouders Aantal Onder-
zochten runderen

Aantal
Reactiedieren 

Percentage T.b.c.-vrije 
stallen

1928/'29 171 740 79 10,67 -

1929/'30 89 501 33 6,58 -

1930/'31 123 629 40 6,36 48

1931/'32 383 1927 127 6,43 79

1932/'33 744 3653 208 5,69 261

1933/'34 1060 4958 473 9,54 499

1934/'35 1013 4761 259 5,44 654

1935/'36 938 4273 114 2,67 726

1936/'37 908 4518 127 2,81 801

1937/'38 935 4480 116 2,58 811

Het zilveren feest!
Dat al deze resultaten, die door de betrekkelijk jonge coöperatie in de 15 jaren van haar be-
staan werden bereikt, tot groote vreugde stemmen spreekt vanzelf. En aan deze vreugde zal 
door een waardig feest uiting worden gegeven.
Dit zal op de eerste plaats een feest zijn voor de leden der coöperatie, die in een groote tent, 
opgeslagen op de terreinen der fabriek, op een gemeenschappelijke koffietafel en een feest-
vergadering zullen worden onthaald.
Donderdag komen de jonge boeren en boerinnen op bezoek, terwijl de rest van de week de 
klanten in de gelegenheid worden gesteld om de fabriek te bezichtigen. Het officiële program-
ma ziet er als volgt uit:
Woensdag 28 September 1938: 10.30 Plechtige H. Mis in de Parochiekerk te Sittard; 11.30-
12.30; Receptie in Hotel „De Zwaan”, Sittard; 12.30 Koffietafel in een gebouw naast de  Mel-
kirichting; 2.00 Feestvergadering eveneens in het gebouw naast de Melkinrichting; 5.00 Be-
zichtiging Fabriek.

Op de feestvergadering zal door den Voorzitter, de heer P. Diederen, de feestrede gehouden 
worden.
Tijdens de feestvergadering zullen diverse traktaties plaats hebben en eenige humoristische 
voordrachten gegeven worden door het duo Nooten-Beurskens te Tegelen.
Donderdag 29 September 1938. 3.30 n.m. Groote bijeenkomst van Jonge Boeren en Boerin-
nen. Opening door den heer P. Diederen. Voorzitter. Inleidend woord door den heer F. Cre-
mers, Directeur. Sprekers: Mej. M. Rijs, Landbouwhuishoudonderwijzeres te Neer; M. J. 
Dings, Adj. Directeur L. L. T. B. te Roermond; G. Oyen, Inspecteur Z.N.Z, te Horn. Ook tij-
dens deze vergadering zullen diverse traktaties aangeboden en eenige voordrachten gehouden 
worden.
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Melk als voedingsmiddel

Het oordeel van een medicus.
Om een blijvend contact tusschen de melkfabriek en den consument te waarborgen, is een 
commissie van toezicht in het leven geroepen, waarin zitting hebben mr. Nic. Beckers, lid van
Ged. Staten, en dhrn. C. Boudewijn, Geleen; J. Eijssen, Aalmoezenier, Sittard; A. Garé, arts, 
Sittard en M. Haan, burgemeester, Nieuwstadt. Deze commissie waakt over de belangen van 
den consument.

In onderstaande bijdrage deelt een medicus, dhr. A. Garé, als lid van deze commissie een en 
ander mede over de beteekenis van de melk als voedingsmiddel.
Het is bekend welke groote rol het vitamie D, kalk en phosphorus, spelen, zoowel bij de jeugd
als bij volwassenen. Het is dus van bijzondere beteekenis, dat deze stoffen door middel van 
het voedsel in het lichaam worden opgenomen. Indien men in dit verband de samenstelling 
van een belangrijk voedingsmiddel als melk beziet, kan als een zeer gelukkige omstandigheid 
worden beschouwd, dat hierin juist die voedingsstoffen aanwezig blijken te zijn. 
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Melk toch is rijk aan goede eiwitstoffen, kalk, phosphorus en aan vrijwel alle bekende vitami-
nen. Niet alleen dat deze stoffen in goede onderlinge verhouding voorkomen, maar – en dit is 
van groot belang, zij komen in goed resorbeerbaren vorm in melk voor, terwijl bovendien de 
vitaminen met hun activeerende werking aanwezig zijn.

Naast melk bevallen ook de daaruit bereide producten, de boter en kaas, de voor groei en on-
derhoud van het lichaamm benoodigde stoffen, zij het in een gewijzigde verhouding (boter 
b.v. zeer veel melkvet, dus vitamine D) en minder kalk en phosphorus; kaas veel eiwit, kalk 
en phosphorus, maar minder vitamine D.)

Men zal ter wille van de gezondheid en ter voorkoming van onheil dus goed doen bij de voe-
ding der jeugd (groeiperiode) bijzondere aandacht te schenken aan de voedingswaarde van 
melk en zuivelproducten.
Wat betreft de toediening van koemelk aan zuigelingen moge ik erop wijzen, dat de resultaten
dezer voeding niet op dezelfde hoogte kunnen gesteld worden als die welke bereikt worden 
met de natuurlijke voeding - de moedermelk - doch waar deze te kort schiet, is koemelk boven
alle andere diëten aan te bevelen.

Prof. B. C. P. Jansen aan de universiteit te Amsterdam beantwoordde onlangs de vraag of de 
Nederlandsche bevolking zich op goede en gezonde wijze voedt, als volgt:
“Wij drinken voor een melkproduceerend land inderdaad weinig melk, en dat is toch een bui-
tengewoon goed voedsel. Het is jammer voor onze volksgezondheid, dat wij het verwaarlo-
zen. In het algemeen zijn zuivelproducten zeer aan te bevelen.”

Opnieuw dus naast de reeds lange rij van verklaringen van medische en wetenschappelijke 
zijde een oordeel waaruit blijkt, dat wij melk en zuivelproducten niet uit sleur, doch welbe-
wust in onze dagelijksche voeding moeten opnemen.
Ofschoon ik hier niet verder wil uitweiden, wil ik er toch op wijzen, dat ook in de geneeskun-
de van de toediening van melk bij meerdere ziekten - als dieet, versterkingsmiddel, enz. - een 
ruim en dankbaar gebruik wordt gemaakt.

Dank zij de meerdere ontwikkeling die de boerin zoowel als de boer zich in den laatsten tijd 
heeft eigen gemaakt, heeft de toepasing van de hygiëne ook op het platteland meer en meer 
burgerrecht verkregen, hetgeen de melkwinning bijzonder ten goede komt.
De melkfabrieken, en hieronder neemt „St. Rosa” ook in dit opzicht een zeer eervolle plaats 
in, hebben hier zeer goed werk verricht, hetwelk ieder die een open oog heeft voor de volks-
gezondheid, tot dankbaarheid moet stemmen.
Dat aan de gezondheid voor haar afnemers door „St. Rosa” de grootste zorg wordt besteed, 
moge alleen reeds blijken uit de groote offers die deze inrichting zich getroost om zoo nabij 
mogelijk te benaderen het devies : “Als eerste eisch aan goede melk is te stellen dat zij afkom-
stig is van gezonde dieren.”

Zoo worden jaarlijks belangrijke bedragen besteed ter bestrijding der tuberculose, door de die-
renartsen, onder het rundvee, met het verheugend resultaat, dat de tuberculose onder het rund-
vee van hare leden in enkele jaren tijds zeer sterk is teruggeloopen en ver beneden het norma-
le percentage is gekomen.
Zij telt onder haar leden reeds een pl.m. 900-tal, waarvan de veestapel geheel vrij is van deze 
gevreesde, ook voor den mensch zoo gevaarlijke, ziekte.
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Het is alleszins op zijn plaats hier met dankbaarheid te gewagen van het vele nuttige werk dat 
„St. Rosa” gedurende, haar 25-jarig bestaan ten bate der volksgezondheid heeft gedaan, onder
de voortreffelijke leiding van den helaas te vroeg overleden voorzitter, L. Haan z.g.

Met voldoening mag zij terugzien over het afgeloopen tijdperk, en ik acht het een voorrecht 
als lid van de commissie van toezicht, die den schakel vormt tusschen producent en consu-
ment, bij dit zilveren jubileum het bestuur en directie en leden mijn welgemeende gelukwen-
schen te kunnen aanbieden.

Moge zij op dezen weg voortgaan!
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Limburgsch Dagblad, 1938-09-29

Sittard Coöp. Melkinrichting “St. Rosa”

VIERING VAN HET ZILVEREN JUBILé.

Ondanks de internationale spanning, die aller belangstelling opeischte, werd toch het zilveren 
jubilé der Coöp. Melkinrichting „St. Rosa” met grooten luister gevierd, terwijl de deelname 
uit het land van Sittard en heel Limburg buitengewoon groot was.

De dag werd ingezet met een plechtige Hoogmis in de hoofdparochiale kerk van St. Petrus' 
Stoel te Antiochië, opgedragen door aalmoezenier Eyssen, met assistentie van deken Haen-
raets en kapelaan Schoolmeesters.
Na deze kerkelijke plechtigheid had een receptie plaats in hotel „De Zwaan” waar het bestuur 
der jubileerende vereeniging_harteluke gelukwenschen ontving van alle vooraanstaande Sit-
tardsche burgers en talloos velen uit de omgeving. Op deze receptie merkten wij o.m. op: dr. 
ir. W. J. Droessen, lid van de Tweede Kamer; de heeren mr. N. Beckers en G. Corten, leden 
van de Ged. Staten; dr. Kersten, inspecteur van den Veeartsenijkundigen dienst; oud-notaris 
Haan van Urmond; directeur ir. Bemelmans en secretaris Dings van den L.L.T.B.en de deken 
en de geestelijkheid der stad; burgemeester en wethouders en andere autoriteiten.

Na een uitermate gezellige koffietafel, aan welke ruim achthonderd leden met hunne echtge-
noten deelnamen, had in de apart daartoe ingerichte tent naast de Melkinrichting een drukke 
feestvergadering plaats.
Hier sprak allereerst de voorzitter van St. Rosa de heer P. M. Diederen, die een overzicht gaf 
van het ontstaan en de gestadige ontwikkeling in den loop der vijf en twintig jaren van haar 
bestaan. Spr. gaf uitdrukking aan de vreugde van het bestuur over het feit, dat thans zoovelen 
gekomen zijn om hier van hun belangstelling te getuigen. Vooral verwelkomde spr. den direc-
teur-generaal van den Landbouw, ir. Roebroek uit Den Haag, wiens komst bijzonder op prijs 
werd gesteld en huldigde vervolgens al degenen die hun beste krachten gaven aan de inrich-
ting, met name de zilveren jubilarissen, dhrn. Cremers en Widdershoven. Met de beste wen-
schen voor de toekomst besloot spr. zijn toespraak.

Vervolgens werd het woord gevoerd door den directeur-generaal van den Landbouw, ir. Roe-
broek. Deze releveerde den snellen opgang der jubilerende fabriek en uitte zijn waardeering 
voor allen die daartoe hebben bijgedragen. Spr. wees vervolgens op het groote belang hiervan 
voor de landbouwende bevolking van Sittard en omgeving, die hij prees om haar activiteit tot 
verbetering van het landbouwbedrijf. Deze activiteit vindt waarschijnlijk reeds het komende 
jaar haar bekroning in de oprichting van een Lagere Landbouwschool, welke dan te Sittard zal
worden gevestigd. Het zal spr. een groot genoegen zijn persoonlijk de opening dezer inrich-
ting te komen verrichten. Met de beste wenschen voor den bloei van „St. Rosa” besloot spr- 
zijn met groote aandacht gevolgde rede.

Tenslotte voerde de burgemeester van Sittard, de heer M. Coenders, het woord. Na zijn geluk-
wenschen te hebben aangeboden, wilde spr. hulde brengen aan allen, die deze inrichting heb-
ben gemaakt tot wat zij geworden is. Vooral bracht spr. hulde aan de nagedachtenis van wij-
len dhr. L. Haan, van Nieuwstadt, wiens onvermoeide werken in dienst van den Limburg-
schen landbouw hij roemde als een voorbeeld van sociaal plichtsbesef en naastenliefde. Ver-
der huldigde hij den tegenwoordigen voorzitter, dhr. Diederen en den volijverigen directeur 
dhr. F. Cremers, om te besluiten met den hartelijken wensch, dat met Gods hulp en de be-
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scherming van onze stadspatrones St. Rosa, deze inrichting ook in de toekomst steeds grooter 
bloei moge genieten.

Gedurende de Pauzen werden verversingen aangeboden, terwijl na het officiële gedeelte der 
feestvergadering, het duo Nooten-Beurskens uit Tegelen eenige voordrachten ten beste gaf.
Om circa 5 uur werd voor belangstellenden de gelegenheid opengesteld om de fabriek te be-
zichtigen, waarvan een druk gebruik werd gemaakt.
Heden, Donderdag, wordt de viering voortgezet met een feestvergadering van de jonge boeren
en boerinnen uit stad en omgeving.
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